
 

 

Styrelsemöte Stämningsgårdens IK 
2023:9 
Tid:  12 dec 2023 kl. 18:30 – 20:00, Plats: Sjungande Dalens Gympahall 
 
Närvarande: Johan, Maria, Olle, Andreas, Anneli 
 

1. Mötets öppnande 
Ordförande öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 
 

2. Val av mötessekreterare 
Anneli väljs till sekreterare för protokollet. 
 

3. Val av justerare 
Andreas väljs till justerare av protokollet. 
 

4. Närvarande 
Mötessekreteraren noterar närvaro. 
 

5. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkänns. 
 

6. Föregående mötesprotokoll 
Kortfattad genomgång av förra mötet. Protokollet godkänns och läggs till 
handlingarna. 
 

7. Mötesfrågor 
 

1) Ekonomi – Det finns möjlighet att samla in medlemsavgifterna via laget.se. 
Laget.se tar ut en serviceavgift med 19 kr för varje inbetalning. Vi vet inte om 
det går att välja separata lagkassor och hur det blir med syskonrabatt. Vi vet 
inte heller om det finns en missnöjdhet med hur inbetalningarna sker idag 
och vi väljer att bordlägga frågan till ett möte då Nina, som är kassör, är med. 

2) Material – Det fanns många fotbollar i boden på Ängsvalla. Vi kommer 
överens om att vi tillsammans ska sortera bollarna i samband med något 
styrelsemöte i vår. 

3) VFF/SISU - 
4) Årshjulet –  
5) Diplomerad Förening - 
6) Belastningsregistret – Johan har påbörjat arbetet med att begära in 

belastningsregister via laget.se inför nästa år. 
7) Skötsel av Ängsvalla – Vi kommer överens om att ge Totto och Magnus 

varsin julblomma även i år. Nina tillfrågas om hon kan sköta det även i år.  
Vi kommer överens om att tillsammans städa boden på Ängsvalla någon dag i 
vår. 
 

8. Övriga frågor 
Sammanställning av ledarträffen. 

a. Passerkort till Lejonström vid match, vad gäller? Är det möjligt för lagen 
att få ett sådant för tillgång till omklädningsrum och toaletter? 



 

 

Andreas kollar upp detta. 
 

b. Toalett vid värmestugan inför nästa säsong. Påminn om att denna ska 
finnas.  
Andreas påminner. 
 

c. Angående 9 manna plan på Alimak, är detta möjligt? Finns det möjlighet 
att köpa in 9 manna mål? 
Antagligen inga 9-manna mål med tanke på att vi har fått nej på det 
tidigare men Andreas gör nya försök att få dem att krita en 9-manna plan. 
 

d. Hur har det fungerat med matchvärd? De flesta tycker att det fungerat bra! 
 

e. Hur har det fungerat med gröna kort? Lite blandat, men något lag 
använder korten inom laget vilket varit väldigt uppskattat. 
 

f. Kritning och ansvar av Ängsvalla. Bra om vi kan få till en tydlig rutin för 
detta.   
Vi är överens om att vi ska göra en instruktion och sätta i boden.  

 
9. Nästa möte  

Den 23 januari 2024 kl. 18.30 - 20.00, Plats: Sjungande Dalens Gympahall 
 

10.  Mötets avslutande 
Ordförande förklarar mötet avslutat. 
 
 
 

Protokollförare   Justeras 
 
 
 
 
 
Anneli Stefansson   Andreas Karlsson     


